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                VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 4 MAART 2010. 

 

 

 

Aanwezig: mevr. ten Boekel; mevr. Bracht; dhr. Landman; dhr. van Ravenzwaaij; 

dhr. de Wind; dhr. den Hollander; dhr. Ammers; mevr. Mooy. 

Afwezig: dhr. van der Zee; dhr. Deekens. 

 

Gasten: dhr. Steenhorst en dhr. Zonneveld. 

 

Beide heren komen uit Groote Keeten en vragen de aandacht voor het nieuwe 

plein in Groote Keeten. Er is veel last met de postbezorging, omdat de 

nummering van elk van de 3 gebouwen gelijk is. Veel computerprogramma’s van 

instanties kunnen dit niet lezen. Gevraagd wordt of de DR wil ondersteunen om 

aan de Gemeente te vragen om de adressering te wijzigen, dhr. van Ravenzwaaij 

neemt dit op met de Gemeente. 

Tevens is er veel overlast van badgasten die de auto parkeren op de stoep voor 

de gebouwen en daardoor ontstaat er o.a. schade aan de putten voor 

hemelwaterafvoer. De heren hebben een brief gestuurd naar de Gemeente en 

vraagt de DR om ondersteuning. Die wordt toegezegd. De DR juicht de 

permanente bewoning van de gebouwen toe, omdat dit de leefbaarheid vergroot. 

 

Nadat de gasten vertrokken zijn, gaat de reguliere vergadering door. 

 

 

Post. 

Uit mail wordt duidelijk dat dhr. van der Zee dhr. Sluys heeft gepolst om terug 

te komen in de DR. Het lijkt erop dat dhr. Sluys hier geen oren naar heeft. De 

DR betreurt deze beslissing. 

Ook dit jaar is er weer een project op de basisschool over zwerfafval en wordt 

de DR weer om medewerking gevraagd. Dhr. Landman zegt dit toe. 

De definitieve rapporten van Veelkleurig Landschap zijn vastgesteld. Dhr. van 

Ammers neemt deze mee om te lezen en zorgt dat ze weer terugkomen bij dhr. 

Tepas. 

Op 10 maart is er een openbare raadsvergadering. 



  

Mevr. Bracht vertelt over het verloop van de ziekte van dhr. Tepas. De operatie 

staat gepland voor medio april. 

 

 

Verslag 4 februari 2010. 

Goedgekeurd met dank aan de samensteller. 

 

 

Mededelingen. 

Vanavond is er een ondernemersvergadering over het Multifunctioneel gebouw 

onder het dorpsplein. Het haalbaarheidsonderzoek is inmiddels gedaan en er 

komt een verslag van de bevindingen. 

De Klankbordgroep heeft ook bericht gehad over de stand van zaken, de 

Gemeente wacht de financiële onderbouwing af. 

 

 

Werkgroepen. 

Senioren: de bermen van de Jewelweg t.h.v de bejaardenhuisjes van Op Goeree 

zijn helemaal stukgereden. Dit komt op de actielijst. 

Er is grote overlast van jongeren bij de hei, er worden zelfs zwangere schapen 

opgejaagd en bij het VVV. Ook dit wordt op de actielijst geplaatst en dhr. van 

Ravenzwaaij neemt contact op met de wijkagent. 

Jeugd: mevr. Bracht zou een buurman polsen voor vrijwilligerswerk bij de 

Hyksos. Hij heeft geen interesse, maar heeft wel 2 andere namen doorgegeven. 

Dhr. de Wind geeft deze door aan de Hyksos. 

Financiën: alles is op orde. De kerkverlichting is door mevr. Bracht eens helemaal 

nagezocht, hoe het nu eigenlijk zit. Hier is uit gebleken dat de DR in het 

verleden dit inderdaad heeft opgepakt en daar fondsen voor heeft geworven bij 

particulieren. Dit geld is inmiddels voor zijn doel gebruikt en op. Mevr. Bracht 

neemt contact op met het Kerkbestuur om te zeggen dat de DR ermee stopt. 

 

 

Rondvraag. 

Dhr. Landman: wanneer is het overleg met de Gemeente? Dit kan pas als de 

wethouder bekend is. 

De DR’en in Harenkarspel zijn opgestapt, hoe is de situatie in Zijpe? 

Dhr. van Ravenzwaaij is bij de bespreking van het convenant geweest, daar waren 

alle DR’en aanwezig. De relatie met de Gemeente is prima, scherp opletten is 

echter wel nodig, dat ook de Zijpe zich aan de afspraken van het convenant 

houdt. 



  

Dhr. van Ravenzwaaij: er moet een andere woordvoerder komen, gedurende de 

ziekte van dhr. Tepas, omdat dhr. van Ravenzwaaij gekozen is in de Raad. Hij 

komt hier nog op terug. 

 

 

Tot zover de vergadering. 

Dhr. van Ravenzwaaij sluit de vergadering en bedankt een ieder voor zijn 

bijdrage en wenst iedereen wel thuis. 

De volgende vergadering staat gepland voor 1 april 2010. 

 

 

Callantsoog, 28 maart 2010, 

A. Mooy, 

Secretaris. 

 

  

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


